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Protokół Nr 15/2025

z posiedzenia Komisji Budżetu Rady Miejskiej w Sępólnie Krajeńskim
w dniu 14 kwietnia 2025r.

W posiedzeniu udział wzięli członkowie Komisji wg za%czonej listy obecności
(załącznik nr 1 do protokołu) oraz zaproszeni goście:

1. Skarbnik Gminy - Anna Buchwald;
2. Zastępca Dyrektora Centrum Usług Społecznych - Aleksandra Pacholczyk;
3. Kierownik Referatu Spraw Obywatelskich - Beata Kozłowska;
4. Kierownik Referatu Inwestycji i Rozwoju Gospodarczego - Anna Sotkiewicz -

Tumanik.

Posiedzenie otworzył Przewodnicz4cy Komisji Pan Janusz Tomas, który po powitaniu
zebranych zaproponował następujący jego porządek:

1. Otwarcieposiedzeniaiprzyjęcieporządku;
2. Zatwierdzenie protokołu z poprzedniego posiedzenia Komisji;
3. Opinia dot. projektu uchwały w sprawie ustalenia szczegółowych zasad ponoszenia

odpłatności za pobyt w Centrum opiekuńczo - mieszkalnym;
4. Inforrnacja o rozliczeniu dotacji dla MLKS ,,Krajna";
5. Opinia w sprawie wniosku o przyznanie nagrody ,,Przedsiębiorca Roku?;
6. Ocena wykonania budżetu gminy za 2024r.;
7. Opinia w sprawie projektu uchwały zmieniającej uchwalony budżet gminy na

2025r.;
8. Zapoznanie się z wnioskiem Komisji Statutowej i Pomocy Społecznej;
9. Wolne wnioski i zakończenie.

W/w porz4dek posiedzenia przyjęto jednogłośnie.

Ad.2. Komisja zatwierdziła jednogłośnie protokół ze swojego poprzedniego posiedzenia
w miesiącu marcu br.

Ad.3. Zastępca Dyrektora Centrum Ushxg Społecznych przedstawiła Komisji projekt
uchwały Rady Miejskiej w sprawie ustalenia szczegółowych zasad ponoszenia
odpłatności za pobyt w Centrum opiekuńczo - mieszkalnym (za%cznik nr 2 do
protokołu).

Komisja zaopiniowała jednogłośnie pozytywnie proj ekt przedstawionej uchwa§.

Ad.4. Kierownik Referatu Spraw Obywatelskich przedstawiła Komisji infornnację o
rozliczeniii dotacja dla MLKS ,,Krajna? za 2024r. (za%cznik nr 3 do protokołu).

Komisja przyjęła przedstawioną informację do wiadomości.
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Ad.5. Kierownik Referatu Inwestycji i Rozwoju Gospodarczego przedstawiła Komisji
wniosek o przyznanie nagrody ,,Przedsiębiorca Roku" za 2024r. (załącznik nr 4 do
protokołu).

Komisja zaopiniowała jednogłośnie pozytywnie przedstawiony wniosek.

Ad.6. Skarbnik Gminy poinfornnowała, że dochody w 2024r. zostały wykonane prawie
w 93%, wydatki natomiast w 88%, w tym wydatki majątkowe w 62%. Niewykonanie
wydatków jest związane m.in. z ich wieloletnią realizacją. Zaznaczyła, że ponad 60%
wydatków majątkowych jest ponoszonych na drogi m.in. zrealizowano ulicę Bajkową,
ulicę Radosną, ulicę Reja, ulicę Prusa, ulicę Więcborską, ulice Stodolną %cznie z ulicą
Komierowską, drogę w Trzcianach, drogę w Sikorzu, drogę w Dziechowie, drogę w
Komierowie. Rozpoczęto dokumentacje projektową ulicy Na Skarpie, %cznika ulic
Kwiatowej i Zielonej, Zielonej i Letniskowej, Zakątka i Orzeszkowej. Rozpoczęto także
budowę drogi w Świdwiu i drogi w Wałdówku. Pozostałe zrealizowane zadania to
budowa świetlicy wiejskiej w Zbożu, budowa windy w Urzędzie Miej skim i Bibliotece
Publicznej, remont sali Pilawa oraz modernizacja boiska sportowego. Poinformowała,
że dochody z gospodarowania odpadami to 4mln 900tys.zł. a wydatki to 6mln.zł.

Komisja przyjęła przedstawioną informację do wiadomości.

Ad. 7. Skarbnik Gminy przedstawiła Komisji proj ekt uchwa§ Rady Miej skiej w sprawie
projektu uchwa§ zmieniającej uchwalony budżet gminy na 2025r. Poinforrnowała, że
zmiany wynikają przede wszystkim ze zwiększenia opłat za pobyt dzieci w Centrum
Małego Dziecka i Rodziny oraz ze zmianami porz4dkowymi związanymi z realizacja
projektów ,,Erasmus? ,,Szkoła jutra" i ,,Wygrana rodzina?. Zaznaczyła, że będzie
jeszcze jedna zmiana, którą radni otrzymają w materiałach sesyjnych dotyczy
zwiększenia środków na plany zagospodarowania przestrzennego w związku ze zmianą
na plany ogólne. Pani Wirkus zapytała, czy tylko SP Nr 1 uczestnicży w ,,Erasmusie?.
Skarbnik Gminy odpowiedziała, że tak. (

Komisja zaopiniowała jednogłośnie pozytywnie projekt przedstawionej uchwały.

Ad.8. Komisja zapoznała się z wnioskiem Komisji Statutowej i Pomocy Społecznej w
sprawie przeznaczenia oszczędności pozostałych z przetargu na ulicę Ogrodową i ulicę
Turystyczną na kontynuację remontu ulicy Ogrodowej.
Pan Tomas powiedział, że ulica Ogrodowa będzie kontynuowana, ale już jako ulica
Przesmyk. Skarbnik Gminy dodała, że ulica Ogrodowa jest realizowana w ramach
przygotowanej dokumentacji, nie można dołożyć środków ze względu na to, że
pozostały jakieś oszczędności. Na kolejny etap musi być sporz4dzona oddzielna
dokumentacja i przeprowadzone oddzielne postępowanie przetargowe. Pani Miczko -
Gierakowska stwierdziła, że należało zaprojektować do wykonania niewielki odcinek
ulicy Przesmyk, który obecnie nie został zrealizowany.

Ad.9. W wolnych wnioskach poruszono następujące sprawy:
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- Skarbnik Gminy poinforrnowała, że do końca marca częsć osób fizycznych
prowadzących działalność gospodarcz4, w związku z doprecyzowaniem definicji
budowli, złożyło w tej sprawie stosowne informacje. Ze złożonych informacji wynika,
że zmiany są zarówno na plus jak i na minus, łącznie jest to około 27tys.zł., czyli rząd
kwoty jaki był spodziewany, większość zmian była związana z porządkowaniem
majątków przez przedsiębiorców;

- Pan Tomas w związku z rezygnacją z mandatu radnego, podziękował członkom
Komisji oraz Skarbnikowi Gminy za dotychczasową współpracę.

l

Po wyczerpaniu porz4dku obrad Przewodniczący zakończył posiedzenie.
/

i
Zastępca Prze@dnidmńcego Komisji

Anna Miśko - G!'erakowska
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